
 Ουδέτερα Ουσιαστικά σε - ι

Τα ουδέτερα ουσιαστικά (οξύτονα και παροξύτονα) που τελειώνουν σε –ι γράφονται µε γιώτα 
εκτός από µερικές εξαιρέσεις.

Ε ξ α ι ρ ο ύ ν τ α ι:
το βράδυ, το οξύ, το δάκρυ, το στάχυ, το δόρυ, το δίχτυ.

Τι πρέπει να προσέξω:
το δάκρυ - τα δάκρυα, το δίχτυ - τα δίχτυα, το στάχυ – τα στάχυα,
το βράδυ - τα βράδια, η βραδιά, ο βραδινός, βραδιάτικος

• Όλα τα ουδέτερα σε –ι στη γενική ενικού και πληθυντικού αριθµού τονίζονται στη 
λήγουσα. 

π.χ. το κρασί – του κρασιού, τα κρασιά – των κρασιών

• Τα ουδέτερα ουσιαστικά σε –ι που έχουν φωνήεν πριν από την κατάληξη παίρνουν το 
σύµφωνο γ πριν από το ι σε όλες τις πτώσεις που δε τελειώνουν σε –ι.

π.χ. το τσάι – του τσαγιού το ρολόι – του ρολογιού

• Τα ουδέτερα ουσιαστικά που είναι υποκοριστικά και έχουν κατάληξη –άκι και –ούλι δε 
σχηµατίζουν γενική ούτε στον ενικό ούτε στον πληθυντικό αριθµό.

Ενικός αριθµός
ονοµατική το κρασί το τραγούδι το σκυλάκι το µικρούλι

γενική του κρασιού του τραγουδιού - -

αιτιατική το κρασί το τραγούδι το σκυλάκι το µικρούλι

κλητική - κρασί - τραγούδι - σκυλάκι - µικρούλι

Πληθυντικός αριθµός
ονοµατική τα κρασιά τα τραγούδια τα σκυλάκια τα µικρούλια
γενική των κρασιών των τραγουδιών - -

αιτιατική τα κρασιά τα τραγούδια τα σκυλάκια τα µικρούλια
κλητική - κρασιά - τραγούδια - σκυλάκια - µικρούλια



Ασκήσεις

1. Να κλίνεις τα ουσιαστικά: το βιολί, το αστέρι, το γατάκι

Ενικός αριθμός

ονομαστική

γενική

αιτιατική

κλητική

Πληθυντικός αριθμός

ονομαστική

γενική

αιτιατική

κλητική

2. Να τονίσεις τις παρακάτω λέξεις.

α) τα αγγουρια  β) τα τυρια γ) του καλοκαιριου
δ) των χαρτιων  ε) των φιδιων  στ) του ελαφιου


